

Donation for eStatement adoption (the "Program") – Terms and Conditions

- 1. The program runs from 1 January 2019 to 31 March 2019 ("Program Period").
- The Program is applicable to Treasures Private Client and Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") who have completed relevant Eligible Actions (defined in Clause 3) during the Program Period ("Eligible Customers").
- 3. Eligible Actions are defined as below:

	Eligible Actions
a.	Customers who are currently receiving hard-copy Wealth Management Accounts ("WMA") statement to provide first time consent via iWealth or any branches of the Bank to opt out of hard-copy WMA statement.
b.	Treasures customers with Investment Fund Account, Securities Account and/or Investment ID Account, subject to the Investment Products Consolidated Terms and Conditions, and receiving hard-copy consolidated statement to provide first time consent to opt out paper consolidated statement via iBanking or any branches of the Bank

- 4. The Bank will donate HK\$20 to The Jane Goodall Institute (Hong Kong) Limited per each Eligible Customer.
- 5. The Program is only applicable to primary account holders.
- 6. The Bank may change the terms and conditions and/or modify/terminate the Program without notice. In the event of dispute, the decision of the Bank shall be final.
- 7. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.



條款及細則 - 登記電子結單捐贈計劃(此「計劃」)

- 1. 此計劃由 2019 年 1 月 1 日起至 2019 年 3 月 31 日(「**計劃期**」)。
- 2. 此計劃適用已進行相關合資格項目(定義見條款 3)的星展銀行(香港)有限公司(「**本行**」)的 豐盛私人客戶及豐盛理財客戶(「**合資格客戶**」)。
- 3. 合資格項目定義如下:

·格項目
財富管理戶口之紙張結單的客戶透過 iBanking 網上理財或本行任何分行首次
不再收取財富管理戶口之紙張結單
投資產品綜合條款及細則之下的基金投資戶口、證券戶口及/或投資產品戶口
:取紙張綜合月結單的客戶,透過星展 iBanking 網上理財或本行任何分行首次
不再收取紙張綜合月結單

- 4. 本行將為每位合資格客戶向珍古徳協會(香港)捐贈20港元。
- 5. 只有基本戶口持有人合資格參與此推廣。
- 6. 本行可修訂本條款及細則及 / 或更改 / 終止此推廣而無須另行通知。若有任何爭議,本行 保留最終 決定權。
- 7. 本條款及細則之中英文版本如有任何歧義,一概以英文版本為準。